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                 Kołobrzeg, dnia 29 czerwca 2022 r. 
BRM.0002.52.2022.K 

 
Protokół Nr 52/2022 

 
z LII sesji Rady Miasta Kołobrzeg, która odbyła się w dniu 29 czerwca 2022 r.  
o godz. 9:00 w sali konferencyjnej Urzędu Miasta Kołobrzeg ul. Ratuszowa 13 
 
Sesja została zwołana przez Przewodniczącego Rady w trybie art. 20 ust. 1 ustawy  
z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U. z 2022 r. poz. 559 z późn.zm.)  
i § 17 ust. 1 Statutu Miasta Kołobrzeg (Dz. Urz. Woj. Zachodniopomorskiego z 2021 r. poz. 
537 oraz z 2022 r. poz. 498). 
 
Obrady rozpoczęto 29 czerwca 2022 r. o godz. 09:00, a zakończono o godz. 13:40 tego 
samego dnia. 
 
Zgodnie ze Statutem Miasta obrady Rady były transmitowane i utrwalane za pomocą 
urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 
 
Porządek obrad sesji ustalony przez Przewodniczącego Rady 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2022 r., 
2) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg 

na lata 2022 – 2043, 
3) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia cen za przejazdy taksówkami 

osobowymi na obszarze Gminy Miasto Kołobrzeg, 
4) w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla ratowników 

Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Miasto Kołobrzeg za udział  
w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach lub 
ćwiczeniach,  

5) w sprawie wyrażenia zgody na rozszerzenie nazwy Przedszkola Miejskiego  
nr 4 w Kołobrzegu, 

6) w sprawie współpracy partnerskiej pomiędzy Gminą Miasto Kołobrzeg  
a miastem Pampatar w Wenezueli, 

7) w sprawie współpracy partnerskiej pomiędzy Gminą Miasto Kołobrzeg  
a miastem Larnaka na Cyprze, 

8) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących  
w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Miasto Kołobrzeg, 

9) w sprawie ustalenia przebiegu istniejących dróg gminnych na terenie Gminy 
Miasto Kołobrzeg, 

10) w sprawie nieodpłatnego nabycia prawa własności nieruchomości, 
11) w sprawie sprzedaży działki nr 430 obręb 13, położonej przy ul. Kamiennej  

w Kołobrzegu, 
12) w sprawie oddania w dzierżawę, na okres 9 lat, działki numer 78 położonej  

w obrębie 4 przy zbiegu ulicy Zdrojowej i Konopnickiej w Kołobrzegu, 
13) w sprawie oddania w dzierżawę, na okres 9 lat działki nr 307/1 obręb 2, 

położonej przy ul. Wylotowej w Kołobrzegu, 
14) w sprawie wzniesienia pomnika upamiętniającego Ofiary Katynia, Charkowa, 

Tweru i innych miejsc kaźni Polaków w czasie II Wojny Światowej, 
15) w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego zmiany nazwy Bulwaru Jana 

Szymańskiego, 
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16) w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego zainicjowania przez Radę 
Miasta Kołobrzeg konsultacji społecznych w sprawie propozycji atrakcji 
turystycznej: zabytkowego czy nowoczesnego tramwaju po torach do portu, 

17) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 
Kołobrzeg. 

4. Sprawozdania Prezydenta Miasta: 

1) z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kołobrzegu za rok 

2021, 

2) z realizacji Rocznego programu współpracy Gminy Miasto Kołobrzeg  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.3 

ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie za rok 2021, 

3) z działalności między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

6. Wolne wnioski i informacje. 

7. Zamknięcie sesji. 

Punkt 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
Na podstawie § 23 ust. 2 Statutu Miasta Przewodniczący Rady, Pan radny Bogdan 
Błaszczyk otworzył LII sesję Rady Miasta Kołobrzeg. 
 
Przewodniczący Rady powitał: 

 Radnych;  

 Panią Annę Mieczkowską – Prezydent Miasta,  

 Panią Ewę Pełechatą – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pan Ilonę Grędas – Wójtowicz – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. społecznych  

 Panią Jolantę Włodarek - Skarbnika Miasta  

 Wszystkich zaproszonych gości; media kołobrzeskie oraz mieszkańców 

uczestniczących w sesji i oglądających transmisję z obrad sesji. 

 

Punkt 2 – Stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji o godz. 9:00 

uczestniczy 21 radnych: 

1) Kamil Barwinek 

2) Maciej Bejnarowicz 

3) Bartosz Bieńkowski 

4) Bogdan Błaszczyk 

5) Renata Brączyk 

6) Artur Dąbkowski 

7) Małgorzata Grotto 

8) Adam Hok 

9) Jacek Kalinowski 

10) Przemysław Kiełkowski 

11) Zbigniew Malinowski 

12) Wiesław Parus 

13) Krzysztof Plewko 

14) Bogusław Połowniak 

15) Piotr Rzepka 

16) Karolina Szarłata - Woźniak 
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17) Danuta Wilk 

18) Jacek Woźniak 

19) Dariusz Zawadzki 

20) Izabela Zielińska 

21) Łukasz Zięba 

Przewodniczący stwierdził, że jest to wymagane quorum, by obrady były ważne.  

Lista obecności radnych na sesji stanowi załącznik do protokołu. 

 

Protokół Nr 51/2022 z LI sesji, która odbyła się w dniu 25 maja 2022 r. był wyłożony do 

publicznego wglądu w Biurze Rady. Nikt z radnych nie wniósł uwag ani zastrzeżeń do ww. 

protokołu.  

 

Przewodniczący Rady poinformował, że Radni wraz z zaproszeniem na sesję otrzymali 
porządek obrad oraz projekty uchwał i inne materiały będące przedmiotem obrad LII sesji. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że wpłynął do niego wniosek Prezydent Miasta  
o zmianę porządku obrad polegającą na wprowadzeniu do porządku obrad projektu uchwały 
w  sprawie wskazania wstępnych miejsc lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych 
przy drodze powiatowej nr 3356Z na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad porządkiem obrad, w której udział wzięli: 
 
Pan radny Jacek Woźniak, który zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad polegający na 
wykreśleniu z porządku obrad projektu uchwały ujętego w punkcie 3 podpunkt 17 
zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg. Pan 
radny uzasadnił wniosek tym, że do Rady Miasta Kołobrzeg wpłynęło zawiadomienie 
Wojewody Zachodniopomorskiego o wszczęciu postępowania nadzorczego w sprawie 
stwierdzenia nieważności Uchwały Nr LI/734/22 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 25 maja  
2022 r. zmieniającej uchwałę w sprawie w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady 
Miasta Kołobrzeg i zawnioskował, aby ten projekt uchwały przesunąć na następną sesję albo 
poczekać na rozstrzygnięcie nadzorcze wojewody. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że decyzję w tej sprawie podejmie Rada przy 
glosowaniu wniosku o zmianę porządku obrad. 
 
 
Pan radny Dariusz Zawadzki w imieniu Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” złożył 
wniosek o zmianę porządku obrad – zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały sprawie 
wzniesienia pomnika upamiętniającego Ofiary Katynia, Charkowa, Tweru i innych miejsc 
kaźni Polaków w czasie II Wojny Światowej ujętego w punkcie 3 podpunkt 14 porządku 
obrad. Pan radny podał trzy krótkie argumenty: 
1. Komisja doraźna ds. wyznaczenia miejsc pamięci jeszcze nie zakończyła pracy. Termin 
zakończenia pracy komisji upływa z końcem sierpnia. 
2. Konkurs architektoniczny ds. zagospodarowania Skweru Pionierów odbędzie się w drugiej 
połowie br., więc to będzie również dodatkowy argument, żeby umieścić ewentualne tego 
typu pomniki w tym miejscu. 
3. Obecnie w Sejmie leży ustawa o miejscach pamięci narodowej, która też może dużo 
istotnych zmian wnieść, chociażby zakaz prowadzenia działalności gospodarczej w obrębie 
miejsca pamięci. 
 
W dalszej części dyskusji nad porządkiem obrad według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 
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 Pan radny Maciej Bejnarowicz, który poinformował, że projekt uchwały, który 
przedstawił Radzie Klub Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” jest w zasadzie tym 
samym projektem, którego autorem była Pani Prezydent Miasta z października  
2021 r.  

 Pan radny Wiesław Parus 

 Pan radny Dariusz Zawadzki – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Dariusz Zawadzki – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Rady 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Dariusz Zawadzki – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz w trybie głosu ad vocem. 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Krzysztof Plewko 
 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji nad porządkiem obrad, Przewodniczący 

zamknął dyskusję. Dyskusja została utrwalona i zarejestrowana na urządzeniu rejestrującym 

obraz i dźwięk. Ponadto została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik 

do protokołu. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wnioskiem Prezydent Miasta o zmianę 
porządku obrad polegającym na wprowadzeniu do porządku obrad projektu uchwały 
w  sprawie wskazania wstępnych miejsc lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych 
przy drodze powiatowej nr 3356Z na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg. 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, 

Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Izabela Zielińska 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy z dnia  

8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym dokonała zmiany porządku obrad 

bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady poprzez wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały w sprawie wskazania wstępnych miejsc lokalizacji 

nowych przystanków komunikacyjnych przy drodze powiatowej nr 3356Z na terenie 

Gminy Miasto Kołobrzeg. Ten projekt uchwały Przewodniczący ujął w punkcie 3 jako 

podpunkt 9a. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wnioskiem zgłoszonym przez Pana radnego 

Jacka Woźniaka polegającym na zdjęciu z porządku obrad projektu uchwały ujętego  
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w punkcie 3 podpunkt 17 zmieniającego uchwałę w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej 

Rady Miasta Kołobrzeg. 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (12) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur 

Dąbkowski, Jacek Kalinowski, Zbigniew Malinowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, 

Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki 

 

PRZECIW (7) 

Kamil Barwinek, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Bogusław 

Połowniak, Danuta Wilk, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wiesław Parus 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Izabela Zielińska 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy z dnia  

8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym dokonała zmiany porządku obrad 

bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady poprzez zdjęcie z porządku 

obrad projektu uchwały ujętego w punkcie 3 podpunkt 17 zmieniającego uchwałę  

w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg. 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wnioskiem o zmianę porządku obrad 

zgłoszonym przez Pana radnego Dariusza Zawadzkiego polegającym na zdjęciu z porządku 

obrad projektu uchwały sprawie wzniesienia pomnika upamiętniającego Ofiary Katynia, 

Charkowa, Tweru i innych miejsc kaźni Polaków w czasie II Wojny Światowej ujętego  

w punkcie 3 podpunkt 14 porządku obrad: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (12) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, 

Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Bogusław Połowniak, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (8) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Artur Dąbkowski 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy z dnia  

8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym dokonała zmiany porządku obrad 
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bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady poprzez zdjęcie z porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie wzniesienia pomnika upamiętniającego Ofiary 

Katynia, Charkowa, Tweru i innych miejsc kaźni Polaków w czasie II Wojny Światowej 

ujętego w punkcie 3 podpunkt 14 porządku obrad. 

 

Porządek obrad LII sesji po zmianach przyjętych przez Radę Miasta na sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2022 r., 
2) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg 

na lata 2022 – 2043, 
3) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia cen za przejazdy taksówkami 

osobowymi na obszarze Gminy Miasto Kołobrzeg, 
4) w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla ratowników 

Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Miasto Kołobrzeg za udział  
w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach lub 
ćwiczeniach,  

5) w sprawie wyrażenia zgody na rozszerzenie nazwy Przedszkola Miejskiego  
nr 4 w Kołobrzegu, 

6) w sprawie współpracy partnerskiej pomiędzy Gminą Miasto Kołobrzeg  
a miastem Pampatar w Wenezueli, 

7) w sprawie współpracy partnerskiej pomiędzy Gminą Miasto Kołobrzeg  
a miastem Larnaka na Cyprze, 

8) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących  
w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Miasto Kołobrzeg, 

9) w sprawie ustalenia przebiegu istniejących dróg gminnych na terenie Gminy 
Miasto Kołobrzeg, 

9a) w sprawie wskazania wstępnych miejsc lokalizacji nowych przystanków 
       komunikacyjnych przy drodze powiatowej nr 3356Z na terenie Gminy Miasto 
       Kołobrzeg Rada wprowadziła projekt uchwały do porządku obrad zgodnie  
      z art.20 ust.1a ustawy o samorządzie gminnym. 
10) w sprawie nieodpłatnego nabycia prawa własności nieruchomości, 
11) w sprawie sprzedaży działki nr 430 obręb 13, położonej przy ul. Kamiennej  

w Kołobrzegu, 
12) w sprawie oddania w dzierżawę, na okres 9 lat, działki numer 78 położonej  

w obrębie 4 przy zbiegu ulicy Zdrojowej i Konopnickiej w Kołobrzegu, 
13) w sprawie oddania w dzierżawę, na okres 9 lat działki nr 307/1 obręb 2, 

położonej przy ul. Wylotowej w Kołobrzegu, 
14) w sprawie wzniesienia pomnika upamiętniającego Ofiary Katynia, Charkowa, 

Tweru i innych miejsc kaźni Polaków w czasie II Wojny Światowej. Rada 
zdjęła projekt uchwały z porządku obrad zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy  
o samorządzie gminnym. 

15) w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego zmiany nazwy Bulwaru Jana 
Szymańskiego, 

16) w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego zainicjowania przez Radę 
Miasta Kołobrzeg konsultacji społecznych w sprawie propozycji atrakcji 
turystycznej: zabytkowego czy nowoczesnego tramwaju po torach do portu, 

17) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 
Kołobrzeg. Rada zdjęła projekt uchwały z porządku obrad zgodnie z art. 20 
ust.1a ustawy o samorządzie gminnym. 

4. Sprawozdania Prezydenta Miasta: 
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4) z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kołobrzegu za rok 

2021, 

5) z realizacji Rocznego programu współpracy Gminy Miasto Kołobrzeg  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.3 

ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie za rok 2021, 

6) z działalności między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

6. Wolne wnioski i informacje. 

7. Zamknięcie sesji. 

Punkt 2 - Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje 

o przeprowadzonych przetargach 

Pani Prezydent Miasta przedstawiła Radzie sprawozdanie z wykonania uchwał Rady oraz 

informacje o przeprowadzonych przetargach.  

Sprawozdanie wraz z informacją o przetargach zostało złożone także w formie pisemnej  

i stanowi załącznik do protokołu. 

Punkt  3 podpunkt 1 – podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej 

Gminy Miasto Kołobrzeg na 2022 r. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w dniu 21 czerwca 2022 r. do radnych zostało do 

przesłane wyjaśnienie Pani Prezydent Miasta, które było związane z pismem Ministerstwa 

Finansów dot. korekty części subwencji ogólnej na rok 2022 wraz z zaktualizowanym 

Załącznikiem Nr 1 i uzasadnieniem do projektu uchwały. Powyższy dokument był również 

procedowany na posiedzeniach Komisji Budżetowo – Gospodarczej, Komisji Edukacji, 

Kultury i Spraw Społecznych, Komisji Sportu i Turystyki. 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Radzie 

Pani Jolanta Włodarek – Skarbnik Miasta.  

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny 

Łukasz Zięba. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

( 3 za, 0 przeciw, 2 osoby wstrzymały się od głosu) i zawnioskowała do Rady  

o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych. W imieniu Komisji opinię 

przedstawiła Pani radna Małgorzata Grotto – Przewodnicząca Komisji. Komisja 

większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały (4 za, 0 przeciw, 1 

osoba wstrzymała się od głosu) i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 

poprawek. 

3. Komisja Sportu i Turystyki. W imieniu Komisji opinie przedstawił Pan radny Kamil 

Barwinek– Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały (3 za, 0 przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu)  

i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
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Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 

Parus - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub będzie głosował za 

projektem uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub wstrzyma się od 

głosu. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba - 

Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub będzie głosował za projektem 

uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 

Woźniak- Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub wstrzyma się od głosu. 

Brak chętnych do dyskusji 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian  

w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2022 r. wraz  

z zaktualizowanym Załącznikiem Nr 1 i uzasadnieniem: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (13) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Bogusław Połowniak, Danuta 

Wilk, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, 

Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak 

BRAK GŁOSU (1) 

Artur Dąbkowski 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR LII/735/22 w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 

2022 r. 

Punkt 3 podpunkt 2 – podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2022 – 2043 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że w dniu 21 czerwca 2022 r. zostało do radnych 

przesłane wyjaśnienie Pani Prezydent Miasta, które jest związane  

z pismem Ministerstwa Finansów dot. korekty części subwencji ogólnej na rok 2022 wraz  

z zaktualizowanym Załącznikiem Nr 1 i Nr 3 do projektu uchwały.  

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Radzie 

Pani Jolanta Włodarek – Skarbnik Miasta.  

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 
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1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny 

Łukasz Zięba. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

(2 za, 0 przeciw, 3 osoby wstrzymały się od głosu) i zawnioskowała do Rady  

o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych. W imieniu Komisji opinię 

przedstawiła Pani radna Małgorzata Grotto – Przewodnicząca Komisji. Komisja 

większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały (4 za, 0 przeciw, 1 

osoba wstrzymała się od głosu) i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 

poprawek. 

3. Komisja Sportu i Turystyki. W imieniu Komisji opinie przedstawił Pan radny Kamil 

Barwinek– Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały (3 za, 0 przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu) i 

zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 

Parus - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub będzie głosował za 

projektem uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub wstrzyma się od 

głosu. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba - 

Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub będzie głosował za projektem 

uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 

Woźniak- Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub wstrzyma się od głosu. 

Brak chętnych do dyskusji 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2022 – 2043 wraz  

z zaktualizowanym Załącznikiem Nr 1 i Nr 3: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (12) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Bogusław Połowniak, Danuta 

Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, 

Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

BRAK GŁOSU (1) 
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Artur Dąbkowski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR LII/736/22 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto 

Kołobrzeg na lata 2022 – 2043. 

 

Punkt 3 podpunkt 3 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia cen 

za przejazdy taksówkami osobowymi na obszarze Gminy Miasto Kołobrzeg: 

 

Autorem projektu uchwały był Klub Radnych „Kołobrzescy Razem” i Klub Radnych „Nowy 

Kołobrzeg”. W imieniu Klubów Radnych projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił 

Pan radny Wiesław Parus – Przewodniczący Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem”. 

 

14 czerwca 2022 r. do Biura Rady wpłynęło pismo dwóch korporacji taksówkowych,  

w którym w imieniu kołobrzeskich taksówkarzy proszą o zmianę opłaty z 4 zł do 6 złotych za 

1 kilometr w taryfie I. Pismo stanowi załącznik do protokołu.  

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

Komisja Budżetowo - Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Łukasz 

Zięba. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały (4 za, 0 

przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu) i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 

poprawek. 

Pani Prezydent Miasta nie wniosła uwag do projektu uchwały. Stanowisko zostało 

przedłożone także na piśmie i stanowi załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 

Parus - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub, jako wnioskodawca 

będzie głosował za projektem uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który powiedział, że propozycję zwiększenia 

opłaty w taryfie zwykłej zweryfikuje rynek. Klub swoje stanowisko wyrazi  

w głosowaniu. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba - 

Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały  

w głosowaniu.  

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 

Woźniak- Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub każdy z Członków 

Klubu będzie głosował indywidualnie.   

Brak chętnych do dyskusji 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały zmieniającą uchwałę  

w sprawie ustalenia cen za przejazdy taksówkami osobowymi na obszarze Gminy Miasto 

Kołobrzeg: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
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Wyniki imienne: ZA (18) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew 

Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, Piotr Rzepka, Danuta 

Wilk, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (1) 

Jacek Woźniak 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Karolina Szarłata – Woźniak 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Artur Dąbkowski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR LII/737/22 zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia cen za przejazdy taksówkami 

osobowymi na obszarze Gminy Miasto Kołobrzeg. 

 
Punkt 3 podpunkt 4 – podjęcie uchwały w sprawie w sprawie uchwalenia wysokości 
ekwiwalentu pieniężnego dla ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu 
Gminy Miasto Kołobrzeg za udział w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, 
szkoleniach lub ćwiczeniach 
 
Pani Prezydent Miasta – Anna Mieczkowska przedstawiła projekt uchwały wraz  
z autopoprawką. Proponowana zmiana dotyczy uzupełnienia treści § 1 i tak zapis: 
„§ 1. Ustala się stawki ekwiwalentu pieniężnego przysługującego strażakom ratownikom 
Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Miasto Kołobrzeg za każdą rozpoczętą 
godzinę udziału: 

1) w działaniach ratowniczych lub akcjach ratowniczych: 25,00 zł; 

2) w szkoleniach lub ćwiczeniach: 15,00 zł.”. 

otrzymuje brzmienie: 
„§ 1. Ustala się stawki ekwiwalentu pieniężnego przysługującego strażakom ratownikom 
Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Miasto Kołobrzeg za każdą rozpoczętą 
godzinę udziału od zgłoszenia wyjazdu z jednostki ochotniczej straży pożarnej: 

1) w działaniach ratowniczych lub akcjach ratowniczych: 25,00 zł; 

2) w szkoleniach lub ćwiczeniach organizowanych przez Państwową Straż Pożarną, 

Gminę Miasto Kołobrzeg lub inne uprawnione podmioty: 15,00 zł.” 

 

Autopoprawka została złożona na pismie i stanowi załącznik do protokołu. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

Komisja Budżetowo - Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Łukasz 

Zięba. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały (5 za, 0 przeciw, 0 

wstrzymało się od głosu) i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych: 



12 

 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 

Parus - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub będzie głosował za 

projektem uchwały wraz z autopoprawką. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub zagłosuje za 

projektem uchwały wraz z autopoprawką. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba - 

Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub zagłosuje za projektem uchwały 

wraz z autopoprawką.  

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 

Woźniak- Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub zagłosuje za projektem 

uchwały wraz z autopoprawką. 

Brak chętnych do dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady w pierwszej kolejności zarządził głosowanie nad autopoprawką 
Prezydent Miasta do projektu uchwały. Proponowana zmiana dotyczy uzupełnienia treści § 1 
i tak zapis: 
„§ 1. Ustala się stawki ekwiwalentu pieniężnego przysługującego strażakom ratownikom 
Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Miasto Kołobrzeg za każdą rozpoczętą 
godzinę udziału: 

3) w działaniach ratowniczych lub akcjach ratowniczych: 25,00 zł; 

4) w szkoleniach lub ćwiczeniach: 15,00 zł.”. 

otrzymuje brzmienie: 
„§ 1. Ustala się stawki ekwiwalentu pieniężnego przysługującego strażakom ratownikom 
Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Miasto Kołobrzeg za każdą rozpoczętą 
godzinę udziału od zgłoszenia wyjazdu z jednostki ochotniczej straży pożarnej: 

3) w działaniach ratowniczych lub akcjach ratowniczych: 25,00 zł; 

4) w szkoleniach lub ćwiczeniach organizowanych przez Państwową Straż Pożarną, 

Gminę Miasto Kołobrzeg lub inne uprawnione podmioty: 15,00 zł.” 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew 

Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, 

Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Artur Dąbkowski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła autopoprawkę 

Prezydent Miasta. 
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Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia 
wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu 
Gminy Miasto Kołobrzeg za udział w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, 
szkoleniach lub ćwiczeniach wraz z autopoprawką: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew 
Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, Piotr Rzepka, Karolina 
Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, 
Łukasz Zięba 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Artur Dąbkowski 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  
NR LII/738/22 w sprawie uchwalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 
ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Miasto Kołobrzeg za 
udział w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach lub ćwiczeniach 
wraz z autopoprawką. 
 

Punkt 3 podpunkt 5 – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozszerzenie 

nazwy Przedszkola Miejskiego nr 4 w Kołobrzegu 

 
W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ilona 

Grędas - Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

Komisja Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani 

radna Małgorzata Grotto – Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały (5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu)  

i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 

Parus - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub będzie głosował za 

projektem uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub zagłosuje za 

projektem uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 

Barwinek-Członek Klubu, który zapowiedział, że Klub zagłosuje za projektem 

uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 

Woźniak- Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały.  



14 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady nad tym punktem porządku obrad głos 

zabierali: 

 Pan radny Jacek Kalinowski, który zapytał, czy wniosek w sprawie rozszerzenia 

nazwy przedszkola nie powinien trafić do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych, która 

w odpowiedzi poinformowała, że wniosek trafił do Pani Prezydent Miasta, która 

zgodnie z obowiązującymi przepisami ma także możliwość przedłożenia Radzie 

Miasta takiego projektu uchwały.  

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję 

nad tym punktem porządku obrad. Wystąpienie Przewodniczącej Komisji Edukacji, Kultury  

i Spraw Społecznych, wystąpienia Przewodniczących i Członków Klubów Radnych oraz 

dyskusja zostały utrwalone i zarejestrowane na urządzeniu rejestrującym obraz i dźwięk. 

Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na rozszerzenie nazwy Przedszkola Miejskiego nr 4 w Kołobrzegu: 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Małgorzata Grotto, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, 
Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - 
Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
BRAK GŁOSU (2) 
Artur Dąbkowski, Adam Hok 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR LII/739/22 w sprawie wyrażenia zgody na rozszerzenie nazwy Przedszkola 

Miejskiego nr 4 w Kołobrzegu. 

 
Punkt 3 podpunkt 6 – podjęcie uchwały w sprawie współpracy partnerskiej pomiędzy 
Gminą Miasto Kołobrzeg a miastem Pampatar w Wenezueli 
 
W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ilona 

Grędas - Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

Komisja Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani 

radna Małgorzata Grotto – Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały (6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu)  

i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych: 
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1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawiła Pani radna 

Małgorzata Grotto - Członek Klubu, która zapowiedziała, że Klub poprze projekt 

uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub zagłosuje za 

projektem uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 

Barwinek-Członek Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do projektu 

uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 

Woźniak- Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub jest przeciwny temu 

projektowi uchwały. 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady nad tym punktem porządku obrad głos 

zabierali: 

 Pan radny Dariusz Zawadzki – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Artur Dąbkowski 

 Pan radny Jacek Woźniak\ 

 Pani radna Małgorzata Grotto 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 Pan radny Dariusz Zawadzki – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Artur Dąbkowski 

 Pani radna Izabela Zielińska w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję 

nad tym punktem porządku obrad. Wystąpienie Przewodniczącej Komisji Edukacji, Kultury  

i Spraw Społecznych, wystąpienia Przewodniczących i Członków Klubów Radnych oraz 

dyskusja zostały utrwalone i zarejestrowane na urządzeniu rejestrującym obraz i dźwięk. 

Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie współpracy 

partnerskiej pomiędzy Gminą Miasto Kołobrzeg a miastem Pampatar w Wenezueli: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (12) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, 

Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Bogusław Połowniak, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (7) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, 

Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Renata Brączyk, Artur Dąbkowski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR LII/740/22 w sprawie współpracy partnerskiej pomiędzy Gminą Miasto Kołobrzeg a 

miastem Pampatar w Wenezueli. 

 

Punkt 3 podpunkt 7 – podjęcie uchwały w sprawie współpracy partnerskiej pomiędzy 

Gminą Miasto Kołobrzeg a miastem Larnaka na Cyprze 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ilona 

Grędas - Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

Komisja Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani 

radna Małgorzata Grotto – Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały (6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu)  

i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawiła Pani radna 

Małgorzata Grotto - Członek Klubu, która zapowiedziała, że Klub poprze projekt 

uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub nie wnosi uwag do 

projektu uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 

Barwinek-Członek Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do projektu 

uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 

Woźniak- Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt 

uchwały. 
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W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady nad tym punktem porządku obrad głos 

zabierali: 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję 

nad tym punktem porządku obrad. Wystąpienie Przewodniczącej Komisji Edukacji, Kultury  

i Spraw Społecznych, wystąpienia Przewodniczących i Członków Klubów Radnych oraz 

dyskusja zostały utrwalone i zarejestrowane na urządzeniu rejestrującym obraz i dźwięk. 

Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie współpracy 

partnerskiej pomiędzy Gminą Miasto Kołobrzeg a miastem Larnaka na Cyprze: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, 

Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Bogusław Połowniak 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR LII/741/22 w sprawie współpracy partnerskiej pomiędzy Gminą Miasto Kołobrzeg a 

miastem Larnaka na Cyprze. 

 
Punkt 3 podpunkt 8 – podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie zasad 
wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Miasto 
Kołobrzeg 
 
W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

Komisja Budżetowo - Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Łukasz 

Zięba. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały (5 za, 0 przeciw, 0 

wstrzymało się od głosu) i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych: 
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1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 

Parus - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub zagłosuje za przyjęciem 

projektu uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt 

uchwały w głosowaniu. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba -

Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt uchwały w 

głosowaniu. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 

Woźniak- Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt 

uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady nad tym punktem porządku obrad głos 

zabierała: 

 Pani radna Izabela Zielińska, która poinformowała, że mieszkańcy czekają na ta 

uchwałę. Na zakończenie swojego wystąpienia Pani radna podziękowała za 

współpracę w Komisji Mieszkaniowej 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję 

nad tym punktem porządku obrad. Wystąpienie Przewodniczącego Komisji Budżetowo-

Gospodarczej, wystąpienia Przewodniczących Klubów Radnych oraz dyskusja zostały 

utrwalone i zarejestrowane na urządzeniu rejestrującym obraz i dźwięk. Ponadto zostały 

nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały zmieniającą uchwałę  
w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 
Miasto Kołobrzeg: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, 

Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela 

Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Piotr Rzepka 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR LII/742/22 zmieniającą uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Miasto Kołobrzeg. 
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Punkt 3 podpunkt 9 – podjęcie uchwały w sprawie ustalenia przebiegu dróg gminnych 

na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

Komisja Budżetowo - Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Łukasz 

Zięba. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały (5 za, 0 przeciw, 0 

wstrzymało się od głosu) i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 

Parus - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub zagłosuje za przyjęciem 

projektu uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub nie wnosi uwag do 

projektu uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba -

Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt uchwały  

w głosowaniu. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 

Woźniak- Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt 

uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady nad tym punktem porządku obrad głos 

zabierali: 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję 

nad tym punktem porządku obrad. Wystąpienie Przewodniczącego Komisji Budżetowo-

Gospodarczej, wystąpienia Przewodniczących Klubów Radnych oraz dyskusja zostały 

utrwalone i zarejestrowane na urządzeniu rejestrującym obraz i dźwięk. Ponadto zostały 

nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie ustalenia 

przebiegu istniejących dróg gminnych na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew 

Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, 

Łukasz Zięba 
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BRAK GŁOSU (1) 

Artur Dąbkowski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR LII/743/22 w sprawie ustalenia przebiegu istniejących dróg gminnych na terenie 

Gminy Miasto Kołobrzeg. 

 

Punkt 3 podpunkt 9a – podjęcie uchwały w sprawie wskazania wstępnych miejsc 

lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych przy drodze powiatowej nr 3356Z na 

terenie Gminy Miasto Kołobrzeg 

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad na sesji zgodnie z art. 20 ust.1a 

ustawy o samorządzie gminnym. W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z 

uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. 

gospodarczych. 

 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 

Parus - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub zagłosuje za przyjęciem 

projektu uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub zagłosuje za 

projektem uchwały.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba -

Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do projektu 

uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 

Woźniak- Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt 

uchwały. 

 

Brak chętnych do dyskusji. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie wskazania 

wstępnych miejsc lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych przy drodze powiatowej 

nr 3356Z na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur 

Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, 

Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, Piotr Rzepka, 

Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela 

Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) Kamil Barwinek 
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Przewodniczący rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR LII/744/22 w sprawie wskazania wstępnych miejsc lokalizacji nowych przystanków 

komunikacyjnych przy drodze powiatowej nr 3356Z na terenie Gminy Miasto 

Kołobrzeg. 

 

Punkt 3 podpunkt 10 – podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia prawa 

własności nieruchomości 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

Komisja Budżetowo - Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Łukasz 

Zięba. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały (4 za, 0 

przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu) i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 

poprawek. 

Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 

Parus - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub zagłosuje za przyjęciem 

projektu uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub nie wnosi uwag do 

projektu uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba -

Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt uchwały  

w głosowaniu. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 

Woźniak- Przewodniczący Klubu, który poinformował, że każdy z Członków Klubu 

będzie głosował indywidualnie.  

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady nad tym punktem porządku obrad głos 

zabierali: 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Rady 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych w trybie głosu 

ad vocem. 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Rady 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pan radny Bogusław Połowniak 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję 

nad tym punktem porządku obrad. Wystąpienie Przewodniczącego Komisji Budżetowo-

Gospodarczej, wystąpienia Przewodniczących Klubów Radnych oraz dyskusja zostały 

utrwalone i zarejestrowane na urządzeniu rejestrującym obraz i dźwięk. Ponadto zostały 

nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 
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Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie nieodpłatnego 
nabycia prawa własności nieruchomości: 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (18) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, 
Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Zbigniew Malinowski, Bogusław Połowniak, Karolina Szarłata – Woźniak 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR LII/745/22 w sprawie nieodpłatnego nabycia prawa własności nieruchomości. 
 
Punkt 3 podpunkt 11 – podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży działki nr 430 obręb 13, 
położonej przy ul. Kamiennej w Kołobrzegu 
 
W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

Komisja Budżetowo - Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Łukasz 

Zięba. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały (5 za, 0 przeciw, 0 

wstrzymało się od głosu) i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 

Parus - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub zagłosuje za przyjęciem 

projektu uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub nie wnosi uwag do 

projektu uchwały i poprze go w głosowaniu. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba -

Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do projektu 

uchwały.  

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 

Woźniak- Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt 

uchwały.  

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady nad tym punktem porządku obrad głos 

zabierała Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych, która 

poinformowała, że umowa z firmą Arriva nie zabrania miastu sprzedaży działki. 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję 

nad tym punktem porządku obrad. Wystąpienie Przewodniczącego Komisji Budżetowo-
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Gospodarczej, wystąpienia Przewodniczących Klubów Radnych oraz dyskusja zostały 

utrwalone i zarejestrowane na urządzeniu rejestrującym obraz i dźwięk. Ponadto zostały 

nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie sprzedaży 
działki nr 430 obręb 13, położonej przy ul. Kamiennej w Kołobrzegu: 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, 
Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Izabela 
Zielińska, Łukasz Zięba 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jacek Woźniak 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR LII/746/22 w sprawie sprzedaży działki nr 430 obręb 13, położonej przy ul. 
Kamiennej w Kołobrzegu. 
 
 Punkt 3 podpunkt 12 – podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę, na okres 9 

lat, działki numer 78 położonej w obrębie 4 przy zbiegu ulicy Zdrojowej i Konopnickiej  

w Kołobrzegu 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo - Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny 

Łukasz Zięba. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały (5 za, 0 

przeciw, 0 wstrzymało się od głosu) i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 

poprawek. 

2. Komisja Uzdrowiskowa. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Komisji.  Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały (8 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu) i zawnioskowała do Rady  

o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 

Parus - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub zagłosuje za przyjęciem 

projektu uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub nie wnosi uwag do 

projektu uchwały i poprze go w głosowaniu. 
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3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba -

Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do projektu 

uchwały.  

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 

Woźniak- Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt 

uchwały. 

 

Brak chętnych do dyskusji. 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie oddania  

w dzierżawę, na okres 9 lat, działki numer 78 położonej w obrębie 4 przy zbiegu ulicy 

Zdrojowej i Konopnickiej w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (21) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, 

Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR LII/747/22 w sprawie oddania w dzierżawę, na okres 9 lat, działki numer 78 

położonej w obrębie 4 przy zbiegu ulicy Zdrojowej i Konopnickiej w Kołobrzegu. 

 
Punkt 3 podpunkt 13 – podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę, na okres 9 
lat działki nr 307/1 obręb 2, położonej przy ul. Wylotowej w Kołobrzegu 
 
W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

Komisja Budżetowo - Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny 

Łukasz Zięba. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały (5 za, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu) i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały 

bez poprawek. 

Opinia Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawiła Pani radna Danuta 

Wilk - Członek Klubu, która zapowiedziała, że Klub zagłosuje za przyjęciem projektu 

uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub nie wnosi uwag do 

projektu uchwały i poprze go w głosowaniu. 
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3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba -

Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do projektu 

uchwały.  

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 

Woźniak- Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt 

uchwały. 

 

Brak chętnych do dyskusji. 

 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie oddania  
w dzierżawę, na okres 9 lat działki nr 307/1 obręb 2, położonej przy  
ul. Wylotowej w Kołobrzegu: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 
Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, 
Łukasz Zięba 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Bogusław Połowniak 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  
NR LII/748/22 w sprawie oddania w dzierżawę, na okres 9 lat działki  
nr 307/1 obręb 2, położonej przy ul. Wylotowej w Kołobrzegu. 
 
Punkt 3 podpunkt 14 – podjęcie uchwały w sprawie wzniesienia pomnika upamiętniającego 

Ofiary Katynia, Charkowa, Tweru i innych miejsc kaźni Polaków w czasie II Wojny Światowej 

został wycofany z porządku obrad zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy z dnia 8 marca 1990 r.  

o samorządzie gminnym. 

Punkt 3 podpunkt 15 – podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego 
zmiany nazwy Bulwaru Jana Szymańskiego 
 
Zgodnie ze Statutem Miasta rozpatrzeniem wniosku zajmowała się Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Jacek Kalinowski – 

Przewodniczący Komisji. Komisja biorąc pod uwagę zasługi Jana Szymańskiego na rzecz 

Kołobrzegu i jego rozwoju po przeanalizowaniu nazwy Bulwaru Jana Szymańskiego nie 

znalazła podstaw do zmiany nazwy bulwaru. 

Prezydent Miasta nie wniosła uwag do projektu uchwały. Stanowisko zostało przedstawione 

także na piśmie i stanowi załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 

Parus - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub będzie popierał projekt 

uchwały Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  
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2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub przy tym projekcie 

uchwały wstrzyma się od głosu.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 

Barwinek- Członek Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt uchwały.  

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 

Woźniak- Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt 

uchwały. 

 

Brak chętnych do dyskusji. 

 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia 
wniosku dotyczącego zmiany nazwy Bulwaru Jana Szymańskiego: 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (16) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, 
Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, 
Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska, 
Łukasz Zięba 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Zbigniew Malinowski, Dariusz 
Zawadzki 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR LII/749/22 w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego zmiany nazwy Bulwaru 
Jana Szymańskiego. 
Rada po przeprowadzeniu analizy nie znalazła podstaw do zmiany nazwy Bulwaru Jana 
Szymańskiego. 
 
Punkt 3 podpunkt 16 – podjęcie uchwały w sprawie w rozpatrzenia wniosku 
dotyczącego zainicjowania przez Radę Miasta Kołobrzeg konsultacji społecznych w 
sprawie propozycji atrakcji turystycznej: zabytkowego czy nowoczesnego tramwaju 
po torach do portu 
 
Zgodnie ze Statutem Miasta rozpatrzeniem wniosku zajmowała się Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Jacek Kalinowski – 

Przewodniczący Komisji. Komisja zaproponowała Radzie nieuwzględnienie wniosku. 

Prezydent Miasta nie wniosła uwag do projektu uchwały. Stanowisko zostało przedstawione 

także na piśmie i stanowi załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 

Parus - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub będzie popierał projekt 

uchwały Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt 

uchwały.  
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3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba- 

Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt uchwały.  

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 

Woźniak- Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt 

uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady nad tym punktem porządku obrad głos 

zabierali: 

 Pan radny Kamil Barwinek – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję 

nad tym punktem porządku obrad. Wystąpienia Przewodniczących Klubów Radnych oraz 

dyskusja zostały utrwalone i zarejestrowane na urządzeniu rejestrującym obraz i dźwięk. 

Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie  
w rozpatrzenia wniosku dotyczącego zainicjowania przez Radę Miasta Kołobrzeg konsultacji 
społecznych w sprawie propozycji atrakcji turystycznej: zabytkowego czy nowoczesnego 
tramwaju po torach do portu: 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, 
Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 
Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  
NR LII/750/22 w sprawie w rozpatrzenia wniosku dotyczącego zainicjowania przez 
Radę Miasta Kołobrzeg konsultacji społecznych w sprawie propozycji atrakcji 
turystycznej: zabytkowego czy nowoczesnego tramwaju po torach do portu. 
Rada nie uwzględniła wniosku. 
 
Punkt 3 podpunkt 17 – podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie powołania 

Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg, został wycofany z porządku obrad zgodnie 

z art.20 ust.1a ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym. 

Punkt 4 podpunkt 1 – Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności  Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Kołobrzegu za rok 2021 

Prezydent Miasta pismem z dnia 13 maja 2022 r. przekazała do Rady Miasta sprawozdanie 

z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kołobrzegu za 2021 rok. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Sprawozdanie analizowała Komisja Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych na posiedzeniu  

w dniu 27 czerwca 2022 r. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani radna Małgorzata 

Grotto-Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
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sprawozdanie (6 za, 0 przecie, 0 wstrzymało się od głosu). Opinia Komisji stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Przemysław 

Kiełkowski - Wiceprzewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub będzie głosował 

za przyjęciem sprawozdania.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub wstrzyma się od 

głosu. Jednocześnie Przewodniczący Klubu poinformował, że Klub pozytywnie 

ocenia pracę MOPS.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 

Barwinek- Członek Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 

sprawozdania. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 

Woźniak- Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub pod względem 

merytorycznym nie wnosi uwag do sprawozdania.  

 

Brak chętnych do dyskusji. 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad przyjęciem sprawozdania z działalności  

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kołobrzegu za rok 2021: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (17) 

Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata 

Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof 

Plewko, Bogusław Połowniak, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, 

Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Maciej Bejnarowicz, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła sprawozdanie  

z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kołobrzegu za rok 2021. 

Punkt 4 podpunkt 2 – sprawozdanie Prezydent Miasta z realizacji Rocznego programu 

współpracy Gminy Miasto Kołobrzeg z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za rok 2021: 

 

Prezydent Miasta pismem z dnia 31 maja 2022 r. przekazała do Rady Miasta sprawozdanie 

z realizacji Rocznego programu współpracy Gminy Miasto Kołobrzeg z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za rok 2021. Sprawozdanie 

stanowi załącznik do protokołu. 
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Powyższe sprawozdanie analizowała Komisja Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych na 

posiedzeniu w dniu 27 czerwca 2022 r. oraz Komisja Sportu i Turystyki na posiedzeniu w 

dniu 23 czerwca 2022 r. 

W imieniu Komisji Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych opinię przedstawiła Pani radna 

Małgorzata Grotto - Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

sprawozdanie (6 za, 0 przecie, 0 wstrzymało się od głosu. 

W imieniu Komisji Sportu i Turystyki opinię przedstawił Pan radny Kamil Barwinek- 

Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie  

(4 za, 0 przecie, 0 wstrzymało się od głosu. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 

Parus - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub będzie głosował za 

przyjęciem sprawozdania.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub nie wnosi uwag do 

sprawozdania i będzie głosował za jego przyjęciem.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 

Barwinek- Członek Klubu, który poinformował, że Klub pozytywnie ocenia 

sprawozdanie.  

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 

Woźniak- Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub pod względem 

merytorycznym nie wnosi uwag do sprawozdania.  

 

Brak chętnych do dyskusji. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad przyjęciem sprawozdania Prezydenta 

Miasta z realizacji Rocznego programu współpracy Gminy Miasto Kołobrzeg  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy  

z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za rok 

2021: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, 

Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela 

Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Rzepka 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła sprawozdania 

Prezydent Miasta z realizacji Rocznego programu współpracy Gminy Miasto Kołobrzeg 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie za rok 2021. 

 

Punkt 4 podpunkt 3 – sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

 

Sprawozdanie z działalności Prezydent Miasta między sesjami zostało przesłane do 

wiadomości Radnych 28 czerwca 2022 r. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Brak chętnych do dyskusji. 

 

Punkt 5 - Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

 
Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak złożyła interpelację w sprawie przeniesienia krzewu 
dzikiej róży, który jest posadzony przy Rondzie Ku Morzu. 
 
Pani radna Izabela Zielińska złożyła trzy interpelacje i jedno zapytanie: 

1) interpelacja w sprawie parkometrów będących w posiadaniu Komunikacji Miejskiej  

w Kołobrzegu 

2) interpelacja w sprawie współpracy Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Kołobrzegu a Towarzystwem Pomocy im. św. Brata Alberta 

3) interpelacja w sprawie remontu pokoi w schronisku dla osób bezdomnych  

w Kołobrzegu 

4) zapytanie w sprawie mieszkania dla osób doznających przemocy w rodzinie. 

Pan radny Maciej Bejnarowicz złożył interpelację w sprawie dewastacji Parku im. Jedności 
Narodowej 
 
Pan radny Jacek Woźniak złożył zapytanie w sprawie opłat dodatkowych za postój w SPP 
 
Pani radna Danuta Wilk złożyła interpelację w sprawie uporządkowania rowu wzdłuż ścieżki 
rowerowej ul. Arciszewskiego. 
 
Pan radny Piotr Rzepka poprosił o przyjrzenie się rosnącemu drzewu przy bloku 
znajdującego się przy ul. Grochowskiej 76. 
 
Pan radny Krzysztof Plewko nawiązał do wcześniejszego zapytania dot. kosztów wydawania  
Biuletynu „Ratuszowa 13”. Pan radny zapytał o ilość niszczonych egzemplarzy biuletynu. 
Pan radny zwrócił się z prośbą o interwencję w sprawie problemów związanych z zakupem 
biletów na dworcu PKP. 
 
Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych udzieliła odpowiedzi 
na interpelację Pana radnego Macieja Bejnarowicza. Pani Prezydent poinformowała, że 
odpowiedź zostanie również udzielona na piśmie.  
 
Pan radny Krzysztof Plewko zabrał głos w sprawie opracowanie dot. terenów szczególnie 
chronionych fauny i flory. Pan radny zasugerował, aby ten dokument przedyskutować  
w ramach konsultacji społecznych albo na posiedzeniu Komisji Uzdrowiskowej. Pan radny 
zwrócił się z prośba do Pani Prezydent Miasta o zorganizowania spotkania w tej sprawie. 
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Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych poinformowała, że do 
radnych została przekazana informacja w sprawie inwentaryzacji. Pani Prezydent 
poinformowała, że obecnie są w trakcie uzgadniania terminu takiego spotkania z udziałem 
autorów tego dokumentu i kiedy termin zostanie ustalony, to zostanie przesłane zaproszenie 
do wszystkich radnych. 
 
W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu w tym punkcie porządku obrad, 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
 
 
Punkt 6 – Wolne wnioski i informacje 

 
Przewodniczący Rady przekazał następujące informacje:  
 

 Sekretariat Naczelnego Sądu Administracyjnego w Warszawie pismem z dnia 14 

czerwca 2022 r. przesłał odpis postanowienia Naczelnego Sądu Administracyjnego  

z dnia 13 czerwca 2022 r. w sprawie ze skargi  kasacyjnej, jaką złożyła spółka od 

postanowienia WSA z dnia 24 lutego 2022 r. w sprawie jej skargi na uchwałę Rady 

Miasta Kołobrzeg z dnia 30 grudnia 2020 r. Nr XXXI/436/20 w przedmiocie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 

Kołobrzeg dla terenu działek nr 16/5, 16/1, 19, 20/1, 20/3, 20/4, 21/1, 21/2 oraz 

części działek nr 15 i 83 położonych w obrębie 19. NSA oddaliło skargę kasacyjną. 

 

 W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego  

    z dnia 6 czerwca 2022 r. zostały ogłoszone: 

    -  poz. 2567: Uchwała Nr LI/726/22 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 

       25 maja 2022 r. w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy 

       Miasto Kołobrzeg na 2022 r. 

    -  poz.2571: Uchwała Nr LI/732/22 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia  

       25 maja 2022 r. w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg 

       gminnych i ustalenia ich przebiegu. Uchwała weszła w życie  

       21 czerwca 2022 r. 

 

  Prezydent Miasta przekazała do wiadomości: 

1) Zarządzenie Nr 61/22 z dnia 26 maja 2022 r.  

w sprawie zmian w budżecie Gminy Miasto Kołobrzeg na 2022 r. 

2) Zarządzenie Nr 64/22 z dnia 31 maja 2022 r.  

w sprawie zmian w budżecie Gminy Miasto Kołobrzeg na 2022 r. 

3) Zarządzenie Nr 67/22 z dnia 6 czerwca 2022 r. w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Miasto Kołobrzeg na 2022 r. 

Dokumenty wymienione przez Przewodniczącego Rady zostały przesłane do wiadomości 

radnych oraz zostały dołączone do porządku obrad sesji w programie eSesja. Ponadto 

stanowią one załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady zapowiedział, że zgodnie z harmonogramem kolejną sesję planuje 

zwołać w dniu 27 lipca 2022 r.  

 

W dyskusji nad tym punktem porządku obrad udział wzięli: 

Pan radny Piotr Rzepka poruszył sprawę braku miejsc postojowych. 
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Pan radny Jacek Woźniak nawiązał do sprawy waloryzacji przyrodniczej. Pan radny 

zasugerował, że dyskusja nad tym dokumentem powinna się odbyć przed jego przyjęciem. 

 

Pan radny Bartosz Bieńkowski zwrócił się z prośbą o zakup większej ilości ławek.  

 

Pan radny Maciej Bejnarowicz poinformował, że cały ciąg od Radzikowa przez Stadion 

Miejski do RCK nie ma żadnej ławki. To samo ulica Żurawia i Solna. Pan radny poprosił, aby 

zwrócić na te sprawy uwagę. 

 

Pan radny Krzysztof Plewko powiedział, że takie szerokie spotkania są potrzebne. 

 

Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych poinformowała, że 

Urząd zajmie się sprawami ławek. Odnośnie waloryzacji przyrodniczej, Pani Prezydent 

poinformowała, że jest to aktualizacja wcześniejszego dokumentu i gdy będzie spotkanie  

z autorami, to wtedy będzie można zadawać pytania. 

 

Pan radny Jacek Woźniak zasugerował, że spotkanie w tej sprawie może się odbyć w drugiej 

połowie lipca. 

 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję nad 

tym punktem porządku obrad. 

 

Punkt 9 – Zamknięcie sesji. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady zamknął LII sesję Rady 
Miasta Kołobrzeg. 
 
 
Przewodniczący Rady Miasta Kolobrzeg: Bogdan Błaszczyk 
 
 
 
Osoba sporządzająca protokół: Danuta Nowak 
 
 
 


